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Kiinteistöjen huoltopyynnöille yksi kanava

Kaupungin kiinteistöjen ja piha-alueiden huolto ja ylläpito vaikuttavat merkittävästi niin henkilöstön 
kuin kaupunkilaisten kokemaan viihtyisyyteen ja turvallisuuteen. Huollon ja korjauksen tilaamisen on 
oltava mahdollisimman helppoa ja nopeaa. Osassa tapauksista asia hoituu kuitenkin vasta jopa kol-
mannella yrittämällä. Jotkut kiinteistöjen huoltopyynnöistä jäävät kuittaamatta kokonaan. 

Kouluissa ja päiväkodeissa hoitamattomat lumityöt, rikkinäiset pihakalusteet tai vaikka korjausta vaa-
tiva portti voivat aiheuttaa vaaratilanteen. Yleisesti hyvin hoidetut kiinteistöt ja pihat ovat tärkeä osa 
viihtyisyyttä kaupungin palveluja käyttävälle. Tällä aloitteella vaadimme, että kaupunki luo yhden luu-
kun kanavan vikailmoituksille ja huoltopyynnöille. Lisäksi tehdystä pyynnöstä pitää saada kuittaus, 
kun se on otettu työn alle ja toinen kuittaus, kun työ on hoidettu. Tällöin huoltopyyntöjen etenemisen 
seuranta helpottuisi huomattavasti ja otetaan askeleita kohti maailman toimivinta kaupunkihallintoa.
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